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1. Opening 

Voorzitter Hans Kruijt opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Het nieuwe bestuur 

wil voor aanvang eerst een minuut stilstaan voor de overleden leden van de ijsvereniging. Dit zijn de 

dierbaren Henk en Aad Grimbergen, Jaap Klok en Nico Looijensteijn.  

De vergadering wordt vervolgd met een nieuw voltallig bestuur, waarvoor decharge wordt gevraagd 

aan de vergadering. Vanwege de bijzondere coronatijd wat we achter gelaten hebben, was het niet 

mogelijk geweest om dit via een normale vergadering te realiseren. Iedereen in de zaal is content 

ermee en is blij met een nieuw en verjongd bestuur.  

2. Ingekomen stukken 

Er zijn nauwelijks ingekomen stukken die besproken worden, de normale ditjes en datjes. Verder 

geen benoemenswaardige zaken.  

3. Notulen 

De notulen zijn ook zonder noemenswaardige zaken voor kennisgeveng aangenomen.  

4. Jaarverslagen 

De jaarverslagen worden besproken van diverse jaren, dit vanwege het uitblijven van de vergadering 

door Corona beperkingen. De vergadering keurt de verslagen goed. De vereniging staat er financieel 

prima voor.  

5. Kascommissie 

Om de kascommissie weer in ere te herstellen, wordt de vergadering gevraag wie dat  op zich wil 

nemen. Jolanda Grimbergen en Aad Kagenaar bieden zich hiervoor aan. Waarvoor dank. 

6. Bestuur samenstelling 

De vergadering wordt gevraagd of de functie van Penningmeester kan worden overgenomen van Pet 

Aanhane. Hij wil zijn functie neerleggen. Helaas is er geen lid dat deze functie wil oppakken. Het 

bestuur wil daarom gaan checken of er van buiten de vergadering animo voor is.  

7. Werkgroepen etc. 

Een aantal jaren geleden is de IJsvereniging met de trainingsgroep gefuseerd. Daarbij is een syteem 

bedacht met diverse werkgroepen. Dit is om teveel werk bij een paar persoon te verdelen over 

meerdere leden. Het werkt redelijk maar nog niet voldoende. Het bestuur roept de vergadering op 

om meer mee te denken in deze richting. Mondjesmaat komen er toezeggingen, maar het bestuur zal 

het beleid voortzetten. Langzaam aan, proberen we een systeem te verzinnen met elkaar, voor 

elkaar.  

 

 



8. IJsclub Katwijk 

Er wordt besproken of de vergadering een innigere samenwerking met IJsclub Katwijk ziet zitten. De 

vergadering is niet tegen, maar ziet ook niet hoe dat moet met meerdere ijsbanen. De trainingsgroep 

is reeds gefuseerd met Katwijk. De tijd zal het leren. Zodra er een moment is wanneer het moet, zal 

het bestuur aktie hierin ondernemen.  

9. Nieuwe IJsbaan Leiden 

Er komt een nieuwe IJsbaan in Leiden, de oude "Menkenbaan" gaat dicht. Debby legt enerverend uit 

wat dit voor ons betekent en hoe de organisatie eromheen zal gaan verlopen. De vergadering is 

benieuwd hoe dat zal worden en is optimistisch.  

10. Contributie Landijsbaan 

De vergadering wordt gevraag om akkoord te gaan met een gezins abonnement en een los 

abonnenment. De contributie gaat niet meer met kaarten maar met QR codes en email. Alle leden 

worden via mail benaderd, maar ook via social media. Ook is het akkoord dat we per jaar gaan 

aanbieden en niet meer per seizoen. Zodoende ontvangen de leden in december een verzoek om lid 

te blijven en het geld over te maken middels een QR code.  

11. In het Zonnetje 

Een grote groep vrijwilligers worden in het zonnetje gezet, voor al hun inzet van de afgelopen jaren. 

De oude bestuur en met name ook de oud voorzitter Van der Meij en Penningmeester Vlieland. Zij 

ontvangen een gouden en zilveren schaatsspeld om zodoende als erelid verder door het leven te 

gaan. Een groot applaus komt vanuit de vergadering. 

12. Rondvraag  

Er zijn nagenoeg geen vragen, alleen een opmerking van Aad Kagenaar. Hij is blij met het nieuwe 

verjongde bestuur en wenst hen het allerbeste toe. Het vertrouwen dat wordt uitgesproken doet het 

bestuur veel goed. 

13. Afsluiten en borrel 

De voorzitter sluit de vergadering en nodigt iedereen uit voor een hapje en een drankje.  


